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Mr. Daniel Ng, the founder of Soar Education Limited. He has more than 15
years of experience in children and youth training and event planning, including
sports training, leadership training and life planning. Mr. Daniel Ng has served as
a committee member of several sports organizations, to plan local competitions
and overseas exchanges. The services of Soar Education Limited have been
highly recognized and won many awards, including Hong Kong Famous Brand,
Hong Kong Most Outstanding Leader Award, Hong Kong Most Valuable
Corporate Award, Asia's Most Valuable Service Award, Asia's Most Valuable
Brand Award, etc. In addition, Mr. Ng is a global innovation leader who has been
committed to promoting innovative and sustainable development projects.

吳志鴻，翱翔教育有限公司創辦人，吳院士有超過15年兒童及青少年培訓
及活動策劃經驗，包括運動訓練、領袖訓練及生涯規劃。吳院士曾擔任多

個運動組織的委員會成員，策劃大型比賽及海外交流。翱翔教育有限公司

的服務得到各界認可，並且屢獲殊榮，包括香港著名品牌、香港最優秀領

袖大獎、香港最有價值企業大獎、亞洲最有價值服務大獎、亞洲最有價值

品牌大獎等。此外，吳院士為全球創新領袖，一直致力推動創新及可持續

發展的項目。


